
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΦΥΛΛΩΝ

ΤΑΞΗ Ε’ ΜΑΘΗΜΑ: ΓΛΩΣΣΑ

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ/Η ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΣ: ΚΑΛΛΙΡΡΟΗ ΜΙΧΑΛΟΠΟΥΛΟΥ

Εγκλίσεις ρημάτων

Απαιτούμενος χρόνος κατά προσέγγιση:30’

Προαπαιτούμενες γνώσεις/δεξιότητες: κανόνες ορθογραφίας καταλήξεων ρημάτων, 
γνώση χρόνων και εγκλίσεων

Απαραίτητα υλικά:  Η/Υ ή κινητό ή tablet, τετράδιο, μολύβι

Διδακτικοί στόχοι
Με την ολοκλήρωση της ενότητας ο/η μαθητής/τρια θα μπορεί: 

 να διαπιστώσει τις λειτουργίες των εγκλίσεων
 να επαναλάβει τους κανόνες ορθογραφίας των ρημάτων

ΒΗΜΑ 1: ΤΙ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΔΙΑΒΑΣΩ

Διαβάστε τις σελίδες 141-142 του βιβλίου Γραμματικής. 

Μπορείτε να δείτε το βιβλίο και ψηφιακά εδώ:  http://ebooks.edu.gr/courses/DSDIM-

E104/document/4bd94046bspo/52404c085nvo/52404c4eh5kw.pdf
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ΒΗΜΑ 2: ΕΡΓΑΣΙΕΣ

(Οι λύσεις βρίσκονται στην τελευταία σελίδα) 

Εργασία 1

Να βρεις και να διορθώσεις τα ορθογραφικά λάθη στα παρακάτω ρήματα. Στη συνέχεια να

κάνεις γραμματική αναγνώριση (πρόσωπο, χρόνος, έγκλιση).

Σπουδάζη, ας καθαρήσει, ψηφείστε, μην κάθεσε, δεν βούτιξα, δροσήστηκα, ξεχνιούντε, 

κολυμπείστε, ας είχατε ακουμπίσει, χωριστείκατε, δακρίζατε

Εργασία 2

Παίξε με τα ρήματα και τις εγκλίσεις. Μην ξεχάσεις στο τέλος να ελέγξεις πατώντας το 

τικ κάτω δεξιά.

https://learningapps.org/watch?v=p753oxr3n20 
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ΛΥΣΕΙΣ ΤΩΝ ΕΡΓΑΣΙΩΝ

Εργασία 1: 

Σπουδάζει (γ’ ενικό, ενεστώτας, οριστική)

ας καθαρίσει (γ’ ενικό, αόριστος, υποτακτική) 

ψηφίστε (β’ πληθυντικό, αόριστος, προστακτική)

μην κάθεσαι (β’ ενικό, αόριστος, προστακτική) 

δεν βούτηξα (α’ ενικό, αόριστος, οριστική) 

δροσίστηκα (α’ ενικό, αόριστος, οριστική) 

ξεχνιούνται (γ’ πληθυντικό, ενεστώτας, οριστική)

κολυμπήστε (β’ πληθυντικό, αόριστος, προστακτική) 

ας είχατε ακουμπήσει (β’ πληθυντικό, υπερσυντέλικος, υποτακτική) 

χωριστήκατε (β’ πληθυντικό, αόριστος, οριστική)

δακρύζατε (β’ πληθυντικό, παρατατικός, οριστική)
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